
 
 
 
 

 
 

Kraków, 26 kwietnia 2019 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w nawiązaniu do informacji dotyczących zanieczyszczeń gleby na terenie Nowej Huty w 

rejonie ul. Dymarek, zwracam się z pytaniem, czy, a jeśli tak, to jakie działania podjął 

Urząd Miasta Krakowa w celu wyjaśnienia tej sytuacji? Od 2012 r. naukowcy Akademii 

Górniczo – Hutniczej w przeprowadzonych badaniach "Podatność magnetyczna gleb na 

obszarze Krakowa jako wskaźnik ich zanieczyszczenia" wskazywali, że m.in. hałda w 

Pleszowie może być źródłem skażenia środowiska.  

W związku z ujawnionymi istotnymi rozbieżnościami pomiędzy wynikami badań w 
rejonie ul. Dymarek zleconymi przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska, a 
wynikami podanymi przez Akademię Górniczo – Hutniczą  i Uniwersytet Jagielloński 
(bardzo wysokie stężenia metali ciężkich - m.in. ołowiu, cynku, kadmu i rtęci) proszę o 
podjęcie wszelkich możliwych kroków celem wyjaśnienia tej sytuacji. 
 
Link do materiału prasowego https://www.rmf24.pl/fakty/polska/news-arsen-olow-
rtec-nikiel-az-14-mln-ton-odpadow-tuz-obok-pol-up,nId,2956824 
 
 
 

 Z poważaniem, 

/-/ Łukasz Maślona 
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